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Porządek obrad: załącznik nr 1 do protokołu 

 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 

2. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXXIII i LXXIV sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie  

    międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja Burmistrza Miasta Świebodzice w sprawie postepowania administracyjnego:  

    „Budowa Zakładu Produkcji Biometanu z Zespołem Kogeneracyjnym i Węzłem Produkcji  

    Nawozów w miejscowości Świebodzice na Dolnym Śląsku”. 

8. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
1) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Zarządu Nieruchomości w Świebodzicach, 

2) utworzenia i przystąpienia do Stowarzyszenia Energetyki Obywatelskiej Ziemi Świdnickiej, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na  

    terenie Gminy Świebodzice, 

4) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi  

    odbierania odpadów komunalnych z nieruchomości oraz opróżniania zbiorników  

    bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i  

    transportu nieczystości ciekłych, 

5) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych  

    niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

6) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Świebodzice na lata 2023- 

    2025, 

7) nadania nazwy ulicy, 

8) nadania nazwy ulicy. 

 

9.   Informacje dla radnych. 

10.  Zakończenie obrad. 

 

Termin posiedzenia: 06 marca 2023 r.  

Godzina rozpoczęcia: 16:00 

Godzina zakończenia: 18:00 

Miejsce Obrad: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Świebodzicach ul. Rynek 1. 

 

1. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra  otworzyła sesję, powitała radnych,  

Burmistrza, Zastępcę Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Radcę Prawnego, pracowników 

Urzędu i podległych jednostek oraz mieszkańców miasta. 
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2. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra stwierdziła prawomocność obrad sesji. 

Obecnych na sesji jest 19 radnych, 2 radnych nieobecnych. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 

 

3. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zapytała czy są wnioski o zmianę 

porządku obrad.  

 

Radna Zofia Marek poprosiła o 15 minutową przerwę. 

 

Ogłoszono 15 minutową przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Na obrady przybył radny Krystian Wołoszyn. 

 

Radny Sebastian Biały złożył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ul. Strzegomskiej w Świebodzicach. Następnie 

odczytał projekt uchwały i dodał, że jest to identyczna treść uchwały jaką radni podjęli 28 

września 2022 r. 

 

Radny Łukasz Kwadrans zgłosił, aby w/w projekt uchwały był rozpatrywany w pkt 9 ppkt 1. 

 

Poddano pod głosowanie wniosek radnego Sebastiana Białego o zmianę porządku obrad. 

Wynik głosowania: 

20 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się  

Wniosek został przyjęty – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Nie zgłoszono innych wniosków o zmianę porządku obrad.  

 

4. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zapytała czy są uwagi do protokołu z 

LXXIII i LXXIV sesji Rady Miejskiej. Uwag nie zgłoszono. Protokoły zostały przyjęte. 

 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra poinformowała, że wsparła finansowo 

WOŚP i dziecko chore na białaczkę oraz załatwiała sprawy bieżące. 

 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

W okresie od 18 stycznia 2023 r. do 28 lutego 2023 r. Burmistrz Miasta uczestniczył w 

następujących spotkaniach: 

W dniu 21.01.2023 r. – brał udział w dwóch uroczystościach 50-lecia pożycia małżeńskiego   
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                                      Państwa  Graca i Dąbrowieckich. 

W dniu 24.01.2023 r. – brał udział w odprawie rocznej podsumowującej pracę Komendy  

                                      Powiatowej Policji w Urzędzie Miasta w Świdnicy. 

W dniu 26.01.2023 r. – brał udział uroczystym noworocznym spotkaniu z przedsiębiorcami z  

                                      terenu miasta Świebodzice. 

W dniu 27.01.2023 r. – brał udział w spotkaniu włodarzy gmin w Starostwie Powiatowym w  

                                      Świdnicy ws. KLASTRA-ENERGIA. 

W dniu 30.01.2023 r. – brał udział w spotkaniu z prezesami ogródków działkowych ws.  

                                      płatności za wywóz odpadów. 

W dniu 02.02.2023 r. – brał udział w spotkaniu noworocznym w Filharmonii Sudeckiej  

                                      organizowane przez Prezydenta Wałbrzycha Romana Szełemeja. 

W dniach 07.02-10.02.2023 r. – podpisywanie umów na dofinansowanie organizacji  

                                      pozarządowych. 

W dniu 09.02.2023 r. – brał udział w spotkaniu w Klubie Seniora i wręczaniu opasek życia w  

                                      ramach korpusu wsparcia. 

W dniu 10.02.2023 r. – brał udział w Dolnośląskich Igrzyskach Młodzieży w SP nr 3 –  

                                      siatkówka chłopców. 

W dniu 21.02.2023 r. – brał udział w wizytacji Świetlicy Środowiskowej w czasie ferii  

                                      zimowych. 

W dniu 21.02.2023 r. – wizyta domowa wraz z kierownikiem USC u Państwa Kmieciak z okazji  

                                     60 rocznicy pożycia małżeńskiego. 

W dniu 24.02.2023 r. brał udział z zakończeniu ferii zimowych i półkolonii na OSiR. 

W dniu 27.02.2023 r. – brał udział w spotkaniu z WZWiK w Wałbrzychu. 

W dniu 28.02.2023 r. – brał udział w otwarciu nowej Sali tenisa stołowego w SP nr 1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zgłosiła aby, pytania do sprawozdania 

Burmistrza były zadawane w pkt 8 interpelacje, zapytania i wnioski radnych. Dodała, że o głos 

w kolejnym punkcie poprosiła mieszkanka Świebodzic Anna Cisoń. 

  

7. Informacja Burmistrza Miasta Świebodzice w  sprawie postępowania 

administracyjnego: „Budowa Zakładu Produkcji Biometanu z Zespołem 

Kogeneracyjnym i Węzłem Produkcji Nawozów w miejscowości Świebodzice na Dolnym 

Śląsku”. 

 

W dyskusji w sprawie budowy Zakładu Produkcji Biometanu głos zabierali: Burmistrz 

Miasta Paweł Ozga, Kierownik Wydziału GNZ Magdalena Pierzchała, Mecenas Jerzy Świteńki, 

Bogdan Kożuchowicz, Tomasz Czekaj, Sławomir Łukawski, Sebastian Biały, Łukasz 

Kwadrans, Adam Tobiasz. 

Głos w sprawie budowy biometanowni zabrała również mieszkanka Cierni Pani Anna Cisoń. 

 

Ogłoszono 10 minutową przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

8. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
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Radny Jan Klepiec w imieniu mieszkańców ul. Sezamkowej zwrócił się do Burmistrza z 

prośbą budowy drogi dojazdowej do budynków. Następnie poinformował, że otrzymał pismo  

Wojewody Dolnośląskiego skierowane do Rady Miejskiej informujące, że do tutejszej 

kancelarii wpłynęło pismo jakoby zostało podpisane przez Niego, że Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Halina Mądra nie zamieszkuje w gminie Świebodzice w związku z czym nie powinna 

pełnić funkcji Przewodniczącej i że w tej sprawie zostało wszczęte postepowanie wyjaśniające. 

Radny oświadczył, że pismo to nie zostało podpisane przez Niego i sprawę skierował do 

organów ścigania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj odniósł się do zaistniałej sytuacji 

zarazem przedstawiając kolejność zdarzeń i stanowisko Komisji Rewizyjnej. 

 

W dalszej dyskusji w tej sprawie głos zabierali: Burmistrz Miasta Paweł Ozga, Janusz 

Kościukiewicz, Łukasz Kwadrans, Sebastian Biały. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga poinformował, że odpowiedzi na pytanie radnego udzieli na 

piśmie w sprawie ulicy Sezamkowej. 

 

Radny Zbigniew Opaliński zapytał, czy w mieście funkcjonuje jeszcze firma ALBA i czy 

mają jakieś umowy lub zlecenia. 

 

Burmistrza Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że firma ALBA obsługuje jeszcze tereny 

niezamieszkałe, a całą resztę obsługuje Spółka ZGK. Dodał, że pojemniki firmy ALBA są 

sukcesywnie zabierane. 

 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

1. Uchwała Nr LXXV/396/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ul. 

Strzegomskiej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj przybliżył projekt uchwały i zapytał 

czy Burmistrz jest w stanie w tej chwili dołączyć załącznik graficzny, jeżeli nie, to ile na to 

potrzeba czasu. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga zapytał, czy Mecenas widział ten projekt uchwały i sprawdził 

pod względem prawnym. 

 

Kierownik Wydziału GNZ Magdalena Pierzchała poinformowała, że projekt uchwały wraz 

z załącznikiem graficznym czyli tzw. mapką został przekazany w formie elektronicznej do Pani 

projektant. Dodała, że zgodnie z ustawą o planowaniu przestrzennym do projektu uchwały 

należy dołączyć analizy, które są wymogiem obowiązkowym. Całość dokumentów zostanie 

dostarczona przez Panią projektant do połowy przyszłego tygodnia. 

 

Radny Bogdan Kożuchowicz zgłosił wniosek o przerwanie sesji do poniedziałku do godz. 



P  R O T O K Ó  Ł  nr  LXXV/2023 
z sesji Rady Miejskiej w Świebodzicach z dnia 06 marca 2023 r. kadencji 2018 - 2023 

 

 

6/14 

 

16:00 celem przygotowania załącznika graficznego do w/w wymienionego projektu uchwały. 

 

Poddano pod głosowanie wniosek radnego Bogdana Kożuchowicza. 

Wynik głosowania: 

12 głosów – „za” 

6 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty – załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra ogłosiła przerwę w obradach do dnia 13 

marca 2023 r. do godz. 16:00. 

 

W dniu 13 marca 2023 r. o godz. 16:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra 

wznowiła obrady sesji LXXV. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra stwierdziła prawomocność obrad sesji. 

Obecnych na sesji 17 radnych, 4 radnych nieobecnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 5 

do protokołu. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga złożył wniosek o zmianę porządku obrad tj. o wprowadzenie 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Świebodzice na rok 2023. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zwróciła się do wnioskodawców sesji z 

zapytaniem, czy wyrażają zgodę na wprowadzenie w/w projektu uchwały do porządku obrad. 

 

Wszyscy wnioskodawcy sesji wyrazili zgodę. 

 

Radny Sebastian Biały złożył wniosek formalny, aby wrócić do pkt 8 tj. Interpelacje, zapytania  

i wnioski radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zwróciła się do Mecenasa o opinię prawną. 

 

Mecenas Jerzy Świteńki poinformował, że jesteśmy w pkt 9 ze zmianą kolejności uchwał. 

Dodał, że w sytuacji cofnięcia się do poprzedniego pkt należy otworzyć ponownie pkt 9. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga przekazał, że temat interpelacji został już zakończony i jeżeli 

radni mają pytania lub interpelacje, to prosi o składanie ich  na piśmie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zaproponowała, aby pytania zadawać w pkt 

10 tj. Informacje dla radnych. 

 

Radny Sebastian Biały zabrał głos, informując, że w Cierniach są nieczynne dwie kładki, 

została rozwiązana rezerwa budżetowa i to są istotne kwestie. Dodał, że Przewodnicząca 

prowadzi sesję i może wpłynąć na zmianę porządku obrad jeżeli rada takie zmiany przegłosuje. 
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Poddano pod głosowanie wniosek Sebastiana Białego. 

Wynik głosowania: 

11 głosów – „za” 

6 głosów – przeciw 

1 głos – wstrzymujący się 

Wniosek został przyjęty – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Radny Sebastian Biały zgłosił, że dwie kładki w  Cierniach są nieczynne i zapytał dlaczego 

wcześniej nie zostało wszczęte postępowanie. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że w trakcie przeglądu technicznego kładek 

stwierdzono, że dwie nie są w dobrym stanie technicznym i należy je wyłączyć z ruch dla 

pieszych. Dodał, że należy dokonać zmian w budżecie gminy i przesunąć środki na naprawę 

kładek. 

 

Kierownik Wydział IT Magdalena Osiewacz-Drab dodała, że naprawa tych kładek jest 

niemożliwa. Kładki trzeba rozebrać i postawić nowe.  

 

Radny Sebastian Biały zapytał, czy poprzednik przegląd nie wykazał tego, że kładki są w tak 

złym stanie, i będzie konieczność ich zamknięcia, czy są jakieś zalecenia do innych kładek i 

czy są jeszcze inne kładki w tak złym stanie, że trzeba będzie je zamknąć. 

 

Kierownik Wydziału IT Magdalena Osiewacz-Drab poinformowała, że jesteśmy 

zobowiązani do przeglądu jednorocznego i pięcioletniego. Jednoroczne przeglądy polegają na 

sprawdzeniu kładek z zewnątrz, a pięcioletni są bardziej dokładny. Dodała, że w mieście jest 

19 obiektów mostowych, a w najgorszym stanie jest most przy Galerach. 

 

Radny Sebastian Biały zapytał, czy są jeszcze jakieś kładki w tak złym stanie. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że na ten moment nie ma zagrożenia 

pozostałych kładek są tylko te dwie. 

 

Radny Sebastian Biały zapytał na co Zarządzeniem została rozwiązana połowa ogólnej  

rezerwy budżetowej.  

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga przekazał, że udzieli radnemu konkretnej odpowiedzi na 

piśmie.  

Pomimo wielokrotnych zapewnień Burmistrza, że udzieli odpowiedzi na piśmie, radny w 

dalszym ciągu zadawał pytania tj. na co wydane zostały środki z rezerwy budżetowej, z którego 

paragrafu opłacano  ogłoszenia płatne w Gazecie Świebodzic.  

 

Radny Bogdan Kożuchowicz poprosił o wskazanie na jakie zdania została rozwiązana rezerwa 

budżetowa w tym momencie gdzie nie mamy jeszcze końca pierwszego kwartału. Dodał, że 

rezerwa budżetowa jest przeznaczona na sytuacje kryzysowe, których nie jest się wstanie 

przewidzieć w ciągu roku.  
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Burmistrz Miasta Paweł Ozga poinformował, że poprosił Panią Skarbnik o udzielenie 

odpowiedzi, żeby radny nie musiał formułować pytania na piśmie i otrzymał odpowiedź w tym 

momencie. 

 

Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska poinformowała, że rezerwa którą 

rozwiązał Pan Burmistrz w wysokości 50 tys zł. została przeznaczona na rozdział Promocja, 

ponieważ jest to jednany rozdział w budżecie który był wyzerowany, a istnieją wydatki 

związane z promocją, które muszą być czymś pokrywane. W związku z tym, że istnieją umowy 

podpisane przez Urząd na wydatki promocyjne, nie może być stan zerowy, ponieważ w tym 

momencie okazałoby się, że mamy zobowiązania przeterminowane. 

 

Radny Sebastian Biały poprosił o przedstawienie sprawozdania z Targów Turystyki we 

Wrocławiu, w których brali udział pracownicy Wydziału Promocji.  

 

Na obrady przybył radny Krystian Wołoszyn. 

 

Kierownik Wydziału PK Ilona Szczygielska odpowiedziała, że celem wzięcia udziału w 

Targach Turystycznych jest zwiększenie ruchu turystycznego w naszym mieście. O efektach 

wzięcia udziału w Targach Turystycznych nie mówi się w trakcie wyjazdu na Targi, na efekty 

się czeka. Na Targi Turystyczne zostały wzięte materiały tj.  przygotowane ponad dwa lata temu 

mapki turystyczne, ulotki, filiżanka Gustawa Beckera, kubek z napisem www.swiebodzice.pl, 

kalendarz bieżący na rok 2023, opaski odblaskowe, skarbonka świnka oraz oferta rekreacyjna 

obiektów sportowych OSiR Świebodzice. Przeprowadzane były także rozmowy z turystami. 

 

Radny Bogdan Kożuchowicz zapytał do jakiej Lokalnej Organizacji Turystycznej należy 

gmina Świebodzice. 

 

Kierownik Wydziału PK Ilona Szczygielska odpowiedziała, że gmina należy do jednej 

Lokalnej Organizacji Turystycznej, w związku z tym iż brakuje środków finansowych nie 

mogliśmy przystąpić do Lokalnej Organizacji Turystycznej do Wałbrzycha. Dodała, że w tej 

chwili gmina należy do Lokalnej Organizacji Turystycznej Księstwa Świdnicko-Jaworskiego. 

 

Radny Bogdan Kożuchowicz zapytał, czy Lokalna Organizacji Turystyczna Księstwa 

Świdnicko- Jaworskiego uczestniczyła w tych Targach. 

 

Kierownik Wydziału PK Ilona Szczygielska odpowiedziała, że w Targach brał udział 

Kierownik Wydziału Promocji oraz pracownicy Lokalnej Organizacji Turystycznej i 

pracownicy miasta Świdnica. Dodała, że koszty wyjazdu to koszt paliwa. Po materiały 

promocyjne zaprasza zainteresowanych radnych do biura. 

 

Radny Bogdan Kożuchowicz zapytał jakie umowy zostały zapłacone z rezerwy budżetowej 

w Wydziale Promocji. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że były to umowy z ubiegłego roku. 

 

http://www.swiebodzice.pl/
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Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska poinformowała, że nie chodzi konkretnie 

o umowy, bo umową jest też wywiązywanie się ze zobowiązania zakupu usług czy zakupu 

materiałów. Dodała, że Kierownik Wydziału PK zwróciła się z wnioskiem do Burmistrza i 50 

tys zł rozdysponowała na Paragraf 4210 czyli zakupy i Paragraf 4300 czyli zakup usług. 

 

Radny Sebastian Biały poprosił o 10 minutową przerwę. 

Ogłoszono przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

W związku z tym, iż jest zgoda wszystkich wnioskodawców o zmianę porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza tj. 

wprowadzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Świebodzice na rok 

2023 jako ppkt 10. 

 

Wynik głosowania. 

18 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

1. Uchwała Nr LXXV/396/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ul. 

Strzegomskiej w Świebodzicach. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga poinformował, że projekt uchwały złożony przez Niego w 

dniu 10  marca br. zawiera zapis uchylający poprzednią uchwałę. 

 

Radny Sebastian Biały poprosił o 5 minut przerwy. 

 

Ogłoszono 5 minutową przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Radny Sebastian Biały odczytał projekt uchwały zgłoszony przez radnych, oraz zgłosił  

zmianę podstawy prawnej i dopisanie § 3 cyt. traci moc uchwała Rady Miejskiej w 

Świebodzicach nr LXV/360/2022 z dnia 28 września 2022 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w 

rejonie ul. Strzegomskiej w Świebodzicach. Dodał, że uzasadnienie pozostaje takie jak w 

pierwotnym projekcie uchwały. 

 

Mecenas Jerzy Świteńki poinformował, że korekta podstawy prawnej nie wymaga głosowania, 

natomiast załącznik do w/w projektu uchwały będzie ten który przedstawił Burmistrz do swojej 

uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: Zastępca Burmistrza Miasta Tobiasz 
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Wysoczański, Sebastian Biały, Bogdan Kożuchwicz.   

 

Poddano pod głosowanie wprowadzenie § 3 do uchwały. 

Wynik głosowania: 

19 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawkami. 

Wynik głosowania: 

19 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

2. Uchwała Nr LXXV/397/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego 

Zarządu Nieruchomości w Świebodzicach. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Sławomir Łukawski przedstawił 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

19 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – załącznik nr 9 do protokołu. 

 

3. Uchwała w sprawie utworzenia i przystąpienia do Stowarzyszenia Energetyki 

Obywatelskiej Ziemi Świdnickiej. 

 

Przemysław Grzybowski Kierownik Wydziału przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali radni: Bogdan Kożuchowicz, Łukasz 

Kwadrans, Zofia Marek, Sebastian Biały. 
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Odpowiedzi na pytania radnych udzielał: Burmistrz Miasta Paweł Ozga, Mecenas Jerzy 

Świteńki, Zastępca Burmistrza Miasta Tobiasz Wysoczański.  

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga zgłosił o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 

 

Ogłoszono 5 minutową przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

4. Uchwała Nr LXXV/398/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Świebodzice 

 

Kierownik Wydziału  GNZ Magdalena Pierzchała przedstawiła projekt uchwały. Dodała, że 

opinia SANEPID jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

17 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta  – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

5. Uchwała Nr LXXV/399/2023 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi odbierania odpadów komunalnych z 

nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 
 

Kierownik Wydziału  GNZ Magdalena Pierzchała przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 

 

Radny Bogdan Kożuchowicz zapytał, czy mamy skatalogowane ilości podmiotów które 

mogłyby być podłączone do sieci. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że na ten moment nie ma, ale dąży do tego aby 

to zrobić. 

 

Radny Łukasz Kwadrans zgłosił wniosek do Burmistrza, aby przy pomocy Spółki ZGK 

zaewidencjonować takie dane. 
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Więcej uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

17 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

6. Uchwała Nr LXXV/400/2023 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

Pracownik Wydziału GNZ Magdalena Zbroniec przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 

 

Radny Adam Tobiasz zapytał skąd zostały przesunięte środki. 

 

Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska odpowiedziała, że środki zostały 

przesunięte z dochodów własnych gminy i było to z góry ustalone przy budżecie. 

 

Więcej uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

18 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – załącznik nr 12 do protokołu. 

Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

7. Uchwała Nr LXXV/401/2023 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny dla Gminy Świebodzice na lata 2023-2025. 
 

Dyrektor OPS Robert Sysa przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 
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19 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – załącznik nr 13 do protokołu. 

 

8. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy 

 

Kierownik Wydziału GNZ Magdalena Pierzchała przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radny Janusz Kościukiewicz zgłosił wniosek merytoryczny, aby nadać nazwę ulica 

Chabrowa. 

 

Wniosek poddano pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

9 głosów – „za” 

6 głosów – przeciw 

3 głosy – wstrzymujące się 

Wniosek został przyjęty – załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały z wnioskiem radnego Janusza Kościukiewicza. 

Wynik głosowania: 

8 głosów – „za” 

9 głosów – przeciw 

2 głosy – wstrzymujące się 

Uchwała nie została przyjęta – załącznik nr 15 do protokołu. 

 

9. Uchwała Nr LXXV/402/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy. 

 

Kierownik Wydziału GNZ Magdalena Pierzchała przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

15 głosów – „za” 

1 głos – przeciw 

3 głosy – wstrzymujące się 

Uchwała została przyjęta  – załącznik nr 16 do protokołu. 

 

10. Uchwała Nr LXXV/403/2023 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Świebodzice 

na rok 2023. 
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Pracownik Wydziału GNZ Magdalena Zbroniec przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Wynik głosowania: 

19 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra poinformowała, że głos chciał zabrać 

mieszkaniec naszego miasta Maciej Kotwica.  

 

Maciej Kotwica przekazał, że chce zabrać głos w sprawie zachowania niektórych radnych w 

trakcie sesji. 

 

Zgodnie z § 38 pkt 9 Statutu Gminy Świebodzice cyt. „Przewodniczący obrad może 

udzielić głos osobie nie będącej radnym po uzyskaniu zgody rady”. 

 

Za udzielenie głosu głosowało 7 radnych, 11 radnych głosowało przeciw, 1 radny się wstrzymał 

- załącznik nr 18 do protokołu. 

 

9. Informacje dla radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Sławomir Łukawski poinformował, że 

wpłynęła petycja od Partii Zieloni dotycząca zmiany nazwy Placu Jana Pawła II oraz usunięcia 

pomnika. 

 

 

10. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra 

zamknęła obrady LXXV sesji Rady Miejskiej w Świebodzicach. 

 
Protokołowała: 

A. Zimnicka 

H. Grabiec 

                                                                                Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                               Halina Mądra                                                                                              


